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Protokół z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu Rady Miasta 

Świnoujście w dniu 21 maja 2021 r. 

 
Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz m.in.: 

1. Janusz Żmurkiewicz – Prezydent Miasta, 

2. Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta, 

3. Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta,  

4. Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta, 

5. Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta, 

6. Zastępca Dyrektora Oddziału ds. Inwestycji GDDKiA w Szczecinie, 

7. Przedstawiciele Oddziału GDDKiA w Szczecinie, 

8. Przedstawiciele POLAQUA Sp. z o.o., 

9. Projektant DATABOUT Sp. z o.o., 

10. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy UM.  

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Posiedzenie w dniu 21 maja 2021 roku o godz. 1100 po stwierdzeniu kworum otworzył  

i prowadził przy użyciu środków komunikacji elektronicznej Przewodniczący Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki.  

Porządek obrad został przyjęty bez uwag przy 11 głosach za. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Przedstawienie przez GDDKiA Oddział w Szczecinie planów  

oraz harmonogramu inwestycji drogowej pn. „S3 Świnoujście – Dargobądz” w obrębie 

administracyjnym naszego Miasta. 

 

Informacje w formie prezentacji przedstawili Projektant oraz Zastępca Dyrektora Oddziału 

ds. Inwestycji GDDKiA w Szczecinie. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 3 – Dyskusja. 

 

Członkowie Komisji w trakcie dyskusji zwracali się do gości z zapytaniami w związku  

z przedstawionym projektem drogi ekspresowej S3. 

Po dyskusji, Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki 

zaproponował, aby kolejne posiedzenie w tym temacie odbyło się w dniu 28 maja 2021 r. 

 

Ad. pkt 4 – Wolne wnioski. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska wypowiedziała się na temat wcześniejszej 

dyskusji. Przedstawiła uwagi do projektu drogi ekspresowej S3. Poruszyła tematy  

m.in. do drogi dojazdowej do plaży w okolicy „Podziemnego Miasta”, dróg dojazdowych  

do ronda przed tunelem, zacienienia przez nasyp drogi ekspresowej budynku  

przy ul. Wrzosowej. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki zwrócił się z prośbą  

o przygotowanie pisma z wypunktowanymi uwagami odnośnie projektu drogi ekspresowej S3. 
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Na jego podstawie przygotuje dokument, który zostanie przekazany Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad przed następnym posiedzeniem komisji. 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska oznajmiła, że zostanie przygotowane takie 

pismo. 

 

Radny Jan Borowski odniósł się do informacji o nawierzchni dróg rowerowych  

w przedstawionym projekcie drogi ekspresowej S3. 

 

Radna Joanna Agatowska zwróciła się z zapytaniem do kiedy jest czas na uzgodnienia  

i wniesienie poprawek do projektowanej trasy S3. Kolejno poruszyła temat dróg dojazdowych 

do drogi ekspresowej. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska oraz Naczelnik Wydziału Inżyniera Miasta 

przedstawili w formie prezentacji przebieg planowanej przez miasto drogi dojazdowej do plaży 

na Warszowie w pobliżu „Podziemnego Miasta”. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu Sylwia Marszałek poruszyła temat 

nawierzchni drogi rowerowej R-10, zwróciła się z zapytaniem czy jest decyzja w tej sprawie. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska odpowiedziała Wiceprzewodniczącej Komisji 

Gospodarki i Budżetu Sylwii Marszałek, że nie ma jeszcze decyzji w tej sprawie. Kolejno 

udzieliła odpowiedzi radnej Joannie Agatowskiej w sprawie składania uwag, poprawek  

do projektu drogi ekspresowej S3. 

 

Radny Stanisław Bartkowiak wypowiedział się na temat dyskusji z Generalną Dyrekcją Dróg 

Krajowych i Autostrad. 

Dyskusja. 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska przekazała informacje dotyczące zjazdów  

do ronda przed tunelem. 

 

Radny Stanisław Bartkowiak zaproponował, aby na następnie posiedzenie ustalić  

tzw. „warunki graniczne”, od czego odstąpić nie można w kwestii projektowanej drogi 

ekspresowej S3. 

Dyskusja. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki poprosił o utrzymanie 

porządku na posiedzeniach Komisji Rady Miasta.  

Dyskusja. 

Radny Ryszard Teterycz poruszył temat kąpieliska na plaży na Warszowie. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 5 – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki zamknął posiedzenie Komisji w dniu 21 maja 2021 roku o godz. 1400. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp4 stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Przewodniczący 

Komisji Gospodarki i Budżetu 

Sławomir Nowicki 

 
Protokołowała:  

Emilia Solka 


